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Besluitenlijst van de besluitvormende vergadering van de gemeenteraad van Steenbergen 

van 13 juli 2023 

 

Op:  13 juli 2023 

Aanvang:  16:00 uur 

 

Aanwezig: De heer: R.P. van den Belt   voorzitter 

 De dames: G.M. van Caam  (tot 23:45)  lid 

   M.C.H.M. Feskens   lid 

    H. Stolk    lid 

    

 De heren:  C.W. van Agtmaal   lid 

    W.J.P.M. Maas    lid 

   M. Rijshouwer    lid 

   G.G. de Neve    lid 

   A.J.D. Kouwen    lid 

   M.H.C.M. Lambers   lid 

   T.P.M. van Es    lid 

   J.H.F. Weerdenburg   lid 

    T.C.J. Huisman (vanaf 19:30)  lid 

    A.F.C. Theuns    lid 

   R.J.M. Geers    lid 

   J.J.M. Stoeldraijer   lid 

   E.A.H. van Thillo   lid 

   A.P.A. van der Wegen   lid  

   J.C.M. Verbeek    lid  

 Mevrouw: E.P.M. Prent    wethouder  

 De heren: M.H.H.I. Remery    wethouder 

   N. Baali     wethouder 

   C.A.A.M. Gommeren   wethouder 

 De heer:  R.A.J. Defilet    griffier 

 

Afwezig: De heer:  D. van Agtmaal    lid 

 

Pers:   

Omroep:  

Publieke tribune:   

De besluitenlijst is een opsomming van de genomen besluiten. De integrale audio opname van de 

vergadering is na te luisteren op www.raadsteenbergen.nl bij de vergadering van 13 juli 2023  

 

1. Opening 

De voorzitter meldt dat de heer Dennis van Agtmaal verhinderd is. De heer Huisman zal later 

aansluiten.  

 

Voorafgaand aan de opening van de vergadering reikt de burgemeester een koninklijke 

onderscheiding uit aan Michel Lambers. De toespraak van de burgemeester en het dankwoord 

van de heer Lambers is terug te luisteren op raad.gemeente-steenbergen.nl. Na felicitaties door 

http://www.raadsteenbergen.nl/
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aanwezige familie, vrienden, raadsleden, collegeleden, en ambtenaren opent de voorzitter de 

vergadering.  

 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Spreekrecht burgers 

De heer Brooijmans spreekt in over de verkeerslast in de burgemeester van Loonstraat. Hij 

vraagt hoe lang het zo door moet gaan en op welke termijn acties op basis van drempelschouw 

verwacht kunnen worden. De resultaten van de peiling onder omwonenden wordt aan de griffier 

aangeboden.  

 

4. Vaststelling perspectiefnota 2024 

De voorzitter leidt het onderwerp in en geeft de fractievoorzitters het woord op basis van 

grootte. De algemene beschouwingen zijn als bijlagen geplaatst bij het agendapunt en/of zijn 

terug te luisteren op raad.gemeente-steenbergen.nl.  

 

Het woord wordt in de eerste termijn gegeven aan: 

1. De heer Maas (Gewoon Lokaal!).  

De heer Maas dient een motie in over menstruatiearmoede, de motie wordt 

medeondertekend door de VVD en Progressief Samen.  

2. De heer Kouwen (Volkspartij).  

De heer Kouwen dient drie moties in. De eerste motie heeft betrekking op Bladkorven. De 

tweede motie heeft betrekking op de maatschappelijk vastgoedlijst, de motie wordt 

medeondertekend door het CDA. De derde motie heeft betrekking op rollend materieel 

leasen, de motie wordt mede ingediend door het CDA en Stem0167. De heer Lambers 

dient drie moties in. De eerste motie heeft betrekking op het tunneltje Veerweg, deze 

motie wordt mede ondertekend door Stem0167.De tweede motie heeft betrekking op de 

navigatie naar Steenbergen over de A4. De derde motie heeft betrekking op het 

oormerken van de geldlening van 25 miljoen.  

3. Mevrouw Feskens (VVD).  

De heer van Es dient een motie in met betrekking tot dagje Steenbergen, de motie wordt 

mede ingediend door Gewoon Lokaal!.  

4. De heer Stoeldraijer (Progressief Samen), 

De heer Stoeldraijer dient een motie in met betrekking tot de verhuizing van Vraagwijzer 

en de herinrichting van de raadzaal, de motie is mede ondertekend door Gewoon Lokaal! 

en de VVD.  

5. De heer Theuns (D66) 

6. De heer Weerdenburg (CDA).  

De heer Weerdenburg dient twee moties in. De eerste motie heeft betrekking op de 

dienstverlening, deze motie wordt mede ondertekend door de Volkspartij, D66 en 

Stem0167. De tweede motie heeft betrekking op het hanteren van een ondergrens voor 

de solvabiliteit, deze motie wordt mede ingediend door de Volkspartij, D66 en Stem0167. 

7. De heer van der Wegen (Stem 0167) 

De heer van der Wegen dient vier moties in. De eerste motie heeft betrekking op de 

verbetering van de verkeersveiligheid in de Lindenburghlaan en wijk Buiten de Veste, 
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deze motie wordt mede ondertekend door de Volkspartij en het CDA. De tweede motie 

heeft betrekking op de bestrijding van de parkeeroverlast in de Lindenburghlaan en de 

wijk Buiten de Veste, deze motie wordt mede ingediend door de Volkspartij en het CDA. 

De derde motie heeft betrekking op de versnelde ontsluiting Buiten de Veste, deze motie 

wordt mede ingediend door de Volkspartij en het CDA. De vierde motie heeft betrekking 

op het cameratoezicht bij de bushalte in Dinteloord, deze motie wordt mede ingediend 

door de Volkspartij en het CDA.  

8. De heer Verbeek (Fractie Verbeek).  

De voorzitter nummert de ingediende moties als volgt: 

M1. Menstruatiearmoede 

M2. Tunneltje Veerweg 

M3. Navigatie A4 

M4. Bladkorven 

M5. Maatschappelijk vastgoed 

M6. Rollend materieel leasen 

M7. Dagje Steenbergen 

M8. Verhuizing Vraagwijzer en herinrichting raadzaal 

M9.  Dienstverlening 

M10. Ondergrens solvabiliteit 

M11. Verbetering verkeersveiligheid Lindenburghlaan en Buiten de Veste 

M12. Bestrijding parkeeroverlast Lindenburghlaan en Buiten de Veste 

M13. Versnelde ontsluiting Buiten de Veste 

M14. Cameratoezicht bushalte Dinteloord 

M15. Oormerken geldlening 25 miljoen 

 

De voorzitter schorst de vergadering tot 19:30.  

 

Wethouder Gommeren benoemt een aantal aandachtspunten op financieel gebied. Er is geld 

voor de plannen maar niet voor de capaciteit en uitvoering van het college actieprogramma. Er 

zijn grote financiële opgaves. De meicirculaire wordt verder uitgewerkt bij de begroting. Voor de 

begroting van 2025 zal een investeringsagenda en een liquiditeitsbegroting gemaakt worden. In 

september komen nieuwe cijfers over de inflatie, die moeten we afwachten. 75 

investeringskredieten zullen opnieuw onderzocht gaan worden, het 213A onderzoek. Dit levert 

meer inzicht voor de begroting. De raad wordt via de P&C cyclus op de hoogte gehouden over de 

voortgang van de ambities en de beschikbare capaciteit. Wat betreft het ravijnjaar, dat is 

verschoven naar 2027. We zien dat het Rijk naar meer incidentiele bijdragen gaat, dat is moeilijk 

te voorspellen. Wat betreft de Groene Pluim, de gemeente heeft de ambitie om daar in 2024 iets 

mee te gaan doen maar er is nog geen collegebesluit over genomen. De lijst met prioriteiten 

zullen niet kleiner gemaakt worden, we moeten in de tijd kijken aan de hand van de capaciteit en 

het geld wat mogelijk is. Voorstellen hiervoor komen in de begroting. Wat betreft de smileys, 

tijdens de uitvoering kan stagnatie ontstaan. De huisvesting van scholen is een wettelijke taak, 

hier moeten structureel middelen voor vrijgemaakt worden. In 2023 wordt gekeken voor welk 

begrotingsjaar een investeringsbedrag meegenomen gaat worden. We gaan het afschrijven in 40 

jaar, de last wordt 400.000 euro per jaar. Als de bouw 75% klaar is kunnen we gaan afschrijven. 

De heer Verbeek vraagt of de rentecomponent hierin meegenomen kan worden. Wethouder 

Gommeren zegt dat dit mogelijk is.  
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Wethouder Gommeren zegt over de reserve ruimtelijke ontwikkeling dat dit bijdragen zijn die we 

krijgen als initiatiefnemers bouwplannen gaan realiseren. Dit jaar zijn die er niet geweest, 

hopelijk in 2023 wel. Er zijn inkomsten op komst, bijvoorbeeld uit het AFC als bedrijven zich gaan 

vestigen. Gedeelte van die bijdrage gaat naar het Natuurfonds en een deel in de bovenwijkse 

voorzieningen. Landschapsvisie AFC Nieuw-Prinsenland komt binnenkort in het college, dit wordt 

een onderdeel van het ontwikkelplan Dinteloord. Wat betreft de motie over het leasen van 

rollend materiaal, ingediend door de Volkspartij, CDA en Stem0167, de opdracht ligt er ook. Hij 

verzoekt de motie in te trekken. De motie met betrekking tot solvabiliteit, ingediend door het 

CDA, Volkspartij, D66 en Stem0167, de wethouder stelt voor om dit mee te nemen naar een Audit 

Committee zodat de gevolgen van het dalen van ratio’s worden besproken. Tevens zal dan het 

verzoek van de heer Verbeek meegenomen kunnen worden met betrekking tot de rentes. De 

heer Verbeek zegt dat het Audit Committee niet politiek is, de keuzes voor rentes is wel een 

politieke keuze. Wethouder Gommeren stelt voor om dit toch in het Audit Committee te 

bespreken omdat we dan weten wat de rente zal zijn. De heer Weerdenburg vraagt naar de 

mening van het college met betrekking tot de solvabiliteit. Wethouder Gommeren zegt de 

gevolgen van het dalen van de ratio in beeld gebracht moet worden. De motie van de Volkspartij 

over het oormerken van de 25 miljoen lening ontraadt hij, het is wat hem betreft verkeerd 

geïnterpreteerd omdat het een totaal financiering betreft.  

 

Wethouder Prent zegt over de tekorten in de jeugdzorg dat het een maatschappelijk debat is dat 

gevoerd zou moeten worden. De problematiek zit vaak in de systemen. Organisatorisch kunnen 

we de problemen aan, dit doen we in een regionaal samenwerkingsverband met negen 

gemeenten. Wat betreft onderwijshuisvesting, wordt er gevraagd of er ingezet kan worden op 

breder gebruik van gebouwen, dat is een discussie die in de raad gevoerd moet worden. Het 

college komt hierop terug. Wat betreft maatschappelijk vastgoed, het meerjarenonderhoudsplan 

is leidend voor de vervangingsinvesteringen. Duurzaamheidsonderzoeken van de gebouwen 

zullen vervolgd worden. ’t Cromwiel gaat niet in de strategische verkoop. Volgende week komt er 

een projectleider die aan de slag gaat met de kunstgrasvelden in Dinteloord. Wat betreft de 

motie maatschappelijk vastgoed, die wilt ze ontraden. Vorige maand is het Vastgoed- en 

accommodatiebeleid vastgesteld. In het najaar volgt het uitvoeringsprogramma. Ze vraagt de 

raad om de organisatie de tijd hiervoor te gunnen. De motie met betrekking tot de herinrichting 

van de raadzaal kan ze omarmen. Bij de vorige behandeling is het college iets te snel gegaan. De 

motie doet recht aan de wens die we allemaal hebben. De wethouder verzoekt de raad om open 

te staan voor het ontwerp van de Twee Snoeken. De heer Weerdenburg vraagt of we ook met 

minder uitgaven een goed resultaat kunnen boeken. Wethouder Prent zegt dat twee ton een 

realistische schatting is. Wat niet nodig is zal niet uitgegeven worden. Er moet voor dit project 

een projectleider ingehuurd worden. De heer Huisman vraagt of een afvaardiging van de raad en 

college met elkaar in gesprek kan gaan over de nieuwe raadzaal. Wethouder Prent nodigt de raad 

hier graag toe uit. Wat betreft de motie dienstverlening, momenteel scoort de gemeente een 8,4 

van inwoners voor het afsprakensysteem. Als er op rustige momenten een gat is in de 

afsprakenmodule dan worden mensen op dat moment geholpen. Als er geen plek is dan wordt 

ter plekken een afspraak gemaakt. Wellicht is het een idee om op piekmomenten een vrije inloop 

te hebben. Het vraagt tijd om de consequenties uit de motie inzichtelijk te maken, de capaciteit is 

nu op een bepaalde manier ingericht. De heer Weerdenburg vraagt of er voor Vraagwijzer ook 

een vrije inloop kan komen als ze naar het gemeentehuis komen. Wethouder Prent zegt dat dit 

meegenomen wordt. Wat betreft het vrijwilligersloket vraagt ze aan het CDA wat daar precies 

mee bedoelt wordt. De heer Weerdenburg zegt dat mensen die formulieren in willen vullen voor 
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verenigingen hierheen kunnen komen om te helpen. Die vrijwilligers moeten geholpen worden. 

Wethouder Prent zegt toe om het vrijwilligersloket mee te nemen bij het in kaart brengen van de 

consequenties en mogelijkheden rondom vrije inloopmomenten naast het afsprakensysteem. Dit 

naar aanleiding van de motie Dienstverlening, ingediend door het CDA.  

Wat betreft de Bibob status van Fort Henricus, deze is nog niet afgerond. De vestingloop staat 

voor 2024 weer op de planning.  

 

Wethouder Baali reageert op de vraag met betrekking tot de spreidingswet, dat stuk tekst is niet 

volledig. Er heeft veel tijd gezeten in het opvangen van Oekraïense vluchtelingen. We vragen hier 

nu extra capaciteit voor. Wat betreft de motie menstruatiearmoede, het college kijkt hier ook 

naar. Hij wil de motie graag omarmen. Hoe het precies aangepakt zal worden, samen met de 

scholen, kan hij nog niet zeggen. In december zal het particiaptiebeleid opgeleverd worden. Wat 

betreft de kinderburgemeester, persoonlijk wordt hij er wel warm van maar er leven ook 

gevoeligheden. Zo leeft de vraag of jonge mensen hier behoefte aan hebben. Als er geen wens is 

moeten we het niet forceren. Het moet goed door capaciteit ondersteund worden. Hij omarmt de 

motie, de mogelijkheden zullen onderzocht worden. De evaluatie van de minimaregeling vindt 

plaats in 2025. Het actieplan wonen zal over een paar weken behandeld worden in het college en 

daarna in de raad. In december komt het woonbeleid naar de raad toe. Het basisprincipe voor 

toekomstige bouwlocaties is inbreiding voor uitbreiding. In oktober 2024 willen we de 

omgevingsvisie vaststellen. De Kop van Zuid zal niet aangekocht worden, het heeft nu geen 

prioriteit. Wat betreft de rol van de dorp- en stadsraden in de ontwikkelplannen, elke inwoner 

heeft even veel recht op inspraak, er is geen voorrangsrol. De inbreng wordt wel erg 

gewaardeerd. De wethouder verwacht dat als de begroting is vastgesteld er meer inzicht is over 

de termijnen van de ontwikkelplannen. Na het collegereces ontvangt de raad een 

raadsmededeling over de Vossenburcht.  

 

Wethouder Remery zegt dat de uitvoeringsprogramma’s duurzaamheid eind 2023 gereed zal zijn. 

Er staat nog een vacature open voor een medewerker energietransitie. Wat betreft de kleine 

windmolens, er komt een plan. Er is aanvraag voor 10-15 molens bij agrarische sectoren. Er 

moeten verschillende onderzoeken gedaan worden voordat de raad hierover een beslissing kan 

nemen. De wethouder zegt toe dat de bomenlijst in het vierde kwartaal van 2023 digitaal 

beschikbaar zal zijn. De CO2 reductieparagraaf is een interessante gedachtegang, dit wordt 

meegegeven aan de programmamanager. Na de zomer zal er een variantenstudie gestart 

worden over de randweg Steenbergen. Conform het raadsbesluit van februari 2023 gaan we 

verder met de randweg Dinteloord. De haalbaarheid voor alternatieve oplossingen voor 

landbouwverkeer wordt onderzocht. Ook de financiële dragers worden onderzocht. Na het reces 

wil hij graag een avond organiseren om alles goed inzichtelijk te maken. Er komt geen apart 

voorstel voor het fietspad. De dubbele herplant is opgenomen in het werkplan van de afdeling 

beheer. Bij nieuwe projecten wordt de dubbele herplant meegenomen. De watertappunten zijn 

uitbesteed aan Brabant Water, er wordt getwijfeld of hiermee door wordt gegaan. Wat betreft 

het investeren in toerisme, er wordt aan gewerkt om van het Klaproosveld een monument te 

maken ter herinnering van soldaten die daar zijn gevallen. De motie van de VVD over Dagje 

Steenbergen omarmt hij. De suggestie om de beheer openbare ruimte op huidig niveau 

behouden wordt meegenomen. Eind 2023 zal een avond georganiseerd worden over ecologisch 

maaibeheer. Wat betreft het tunneltje, hij hoopte de primeur te hebben maar de pers was hem 

voor. De motie over de bladkorven omarmt hij. De motie over de A4 omarmt hij. De motie over 

de wijk Buiten de Veste past niet in de aangekondigde planning. De ontsluiting Buiten de Veste 
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zou hij op een later moment doen omdat je eerst wil onderzoeken wat de gevolgen voor het 

verkeer zijn.  

 

Burgemeester van den Belt zegt over het betrekken van jongeren bij de politiek dat de raad hier 

zelf over gaat. Wel zal hij de griffier vragen om voor het Presidium van oktober een aantal 

scenario’s voor te bereiden. De motie over cameratoezicht bij bushaltes moet hij met de officier 

van justitie bespreken. Er zal wel gevraagd worden naar de proportionaliteit. Er zijn slechts 2 

aangiftes gedaan. Het college is wel bereid om te kijken welke mogelijkheden er zijn om de 

vernieling van fietsen beter in de gaten te houden.  

 

De voorzitter schorst de vergadering tot half 10.  

 

De voorzitter vraagt of er moties ingetrokken kunnen worden.  

De heer Lambers trekt motie M2, over het tunneltje Veerweg in.  

De heer Weerdenburg trekt motie M9, over dienstverlening in. Hij vraagt de wethouder om een 

toezegging dit mee te nemen in de komende maanden.  

 

De heer Maas vraagt naar de elektrische installatie van ’t Cromwiel. Hij vraagt hoe de 

onderwijshuisvesting financieel te waarborgen is. Hij vraagt of de kostendragers voor de 

rondweg in beeld zijn. Ook vraagt hij of het mogelijk is om bestaande woningen te splitsen.  

Motie M3 steunt hij.  

Motie M4 steunt hij 

Motie M6 steunt hij niet 

Motie M7 steunt hij, hij verzoekt wel om een bescheiden bord te plaatsen.  

Motie M8 steunt hij 

Motie M10 

Motie M11 steunt hij niet 

Motie M12 steunt hij niet 

Motie M13 steunt hij niet 

Motie M14 steunt hij niet 

 

De heer Rijshouwer  

Motie M5 steunt hij niet 

 

De heer van Agtmaal 

Motie M10 steunt hij niet 

Motie M14 steunt hij 

Motie M15 steunt hij niet.  

 

De heer Kouwen vraagt over de motie menstruatiearmoede of de menstruatieartikelen ook 

beschikbaar worden gesteld voor leerlingen uit andere gemeenten en of er sprake gaat zijn van 

een inkomensgrens. Ook wil hij weten hoeveel het precies gaat kosten.  

Mevrouw Feskens vindt dat de heer Kouwen met deze vragen de materie te groot maakt.  

De heer Huisman zegt dat het voor de gemeente Steenbergen budgetneutraal is.  

De heer Kouwen zegt de motie te zullen steunen. Hij vraagt wanneer de maatschappelijk 

vastgoedlijst komt. Hij wil een toezegging dat het leasen van rollend materieel bij de begroting 

behandeld gaat worden, in dat geval kan hij de motie intrekken.  
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M7.  Steunt hij 

Over motie M8 vraagt hij waarom deze motie niet gesplitst wordt in een motie over de 

Vraagwijzer en een motie over de herinrichting raadzaal. De Vraagwijzer is hier juist weggegaan 

in verband met het waarborgen van privacy.  

M10 steunt hij 

M11 steunt hij 

M12 steunt hij 

M13 steunt hij 

M14 steunt hij 

M15 steunt hij 

De heer Lambers vraagt of er al geld is opgenomen uit de 25 miljoenlening.  

 

Mevrouw Feskens vraagt aan de wethouder of de raad, de inwoners, ondernemers en 

investeerders meegenomen worden bij de ontwikkeling van de omgevingsvisie.  

M1steunt ze 

M3 steunt ze 

M4 steunt ze 

M5 steunt ze niet 

M7 steunt ze 

M8 steunt ze 

M10 steunt ze niet 

M11 steunt ze niet 

M12 steunt ze niet 

M13 steunt ze niet 

M14 steunt ze niet 

M15 steunt ze niet 

 

De heer Stoeldraijer 

Vraagt de Adviesraad Verkeer een ongevraagd verkeer te geven over de stand van zaken het 

GVVP en MUP.  

M1 steunt hij 

M2 steunt hij 

M3 steunt hij 

M4 steunt hij 

M5 steunt hij niet 

M6 steunt hij niet 

M7 steunt hij 

M8 steunt hij 

M11 steunt hij niet  

M12 steunt hij niet 

M13 steunt hij niet 

M14 steunt hij niet 

M15 steunt hij niet 

 

De heer Theuns vraagt of de voorkant van het gemeentehuis meegenomen kan worden in het 

plan van de Twee Snoeken.  

De heer Theuns dient een motie in over het installeren van een watertappunt in elke kern. De 
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voorzitter geeft de motie nummer M15.  

De heer Maas vraagt hoeveel dit gaat kosten.  

De heer Theuns zegt dat dit uit onderzoek moet blijken, hij vraagt het college dit te onderzoeken.  

De heer Theuns reageert op de ingediende moties 

M1 steunt hij 

M3 steunt hij 

M4 steunt hij 

M5 wacht hij de toezegging van het college af 

M6 wacht hij de reactie van het college af 

M7 steunt hij 

M11 steunt hij 

M12 steunt hij 

M13 steunt hij 

M14 steunt hij niet 

M15 steunt hij  

 

De heer Huisman wil weten wat het college vindt van motie M8.  

 

De heer Weerdenburg vraagt het college om een raadsmededeling over de gevolgen van de 

meicirculaire.  

M1 steunt hij 

M3 steunt hij 

M4 steunt hij 

M5 wacht hij de toezegging van het college af 

M6 wacht hij de toezegging van het college af 

M7 steunt hij 

Wat betreft motie M8, hij vraagt om eerst een groslijst te maken met mogelijkheden zodat er een 

voorbereidingskrediet vastgesteld kan worden voor de rest.  

Wat betreft motie M10, deze wil hij graag in september of oktober oordeelvormend bespreken.  

M11 steunt hij 

M12 steunt hij 

M13 steunt hij 

M14 steunt hij 

M15 steunt hij 

M16 steunt hij 

 

De heer van der Wegen leest een extra toelichting op zijn drie moties voor.  

M1 steunt hij 

M3 steunt hij 

M4 steunt hij, maar hij wil wel een kostenplaatje zien.  

M5 wacht hij de reactie van het college af 

M6 steunt hij  

M7 steunt hij 

M8 steunt hij niet, dit zou als twee aparte onderwerpen behandeld moeten worden 

M10 wacht hij de reactie van de wethouder af 

M11 verzoekt hij om een hoofdelijke stemming 

M12 steunt hij 
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M13 steunt hij 

M14 steunt hij 

M15 steunt hij 

M16 steunt hij niet 

 

De heer Verbeek dient een motie in over het rentepercentage voor stimuleringsregelingen. Hij 

leest het dictum voor:  

‘Verzoekt het College om bij de begroting 2024 met een voorstel te komen om te komen tot een 

methode waarbij de rente van af te sluiten stimuleringsleningen aansluit op de op dat moment 

geldende marktrente.’ 

De voorzitter nummert deze motie als M17.  

 

Mevrouw van Caam verlaat de vergadering om 23:45 

De heer Verbeek reageert op de ingediende moties 

 

M1 steunt hij 

M3 steunt hij 

M4 steunt hij 

M5 wacht hij de reactie van de wethouder af 

M6 wacht hij de reactie van de wethouder af 

M7 steunt hij 

M8 steunt hij 

M11 hij vraagt of de wethouder dit toe kan zeggen voor het eerste kwartaal 2025.  

M12 steunt hij niet 

M13 steunt hij niet 

M14 steunt hij niet 

M15 steunt hij niet 

M16 steunt hij  

 

Wethouder Gommeren zegt dat iedereen zich mag vestigen op het AFC. Het onderzoek naar de 

lease komt terug in de begroting. Eind augustus komt er een raadsmededeling over de 

meicirculaire. De solvabiliteit kan pas bij het Audit Committee aangeboden worden. 

Oordeelvormend gaat voor de begroting niet meer lukken. De motie van de heer Verbeek 

ontraad hij, middels technische vragen kan het college kennis nemen van de bedoeling. De 

stimuleringsregelingen moeten verder uitgezocht worden omdat daar meerdere regelingen 

onder vallen.  

De heer Verbeek vraagt of de wethouder kan toezeggen dat bij de belastingverordening op terug 

gekomen wordt, dan trekt hij de motie in.  

Wethouder Gommeren zegt toe bij de belastingverordening in december in te gaan op de rentes 

bij het afsluiten van stimuleringsregelingen, zodat deze aansluiten op de geldende marktrente.  

De heer Kouwen trekt motie M6 in.  

 

Wethouder Prent zegt over de elektrische installatie dat dat voortvloeit uit het onderhoudsplan. 

Er komen duurzaamheidsonderzoeken naar de gemeenschapshuizen. Wat betreft de motie 

maatschappelijk vastgoedlijst, er komt in het vierde kwartaal van 2023 een uitvoeringsplan. Dit 

wordt dus vervolgd.  

De heer Kouwen vraagt of deze motie meegenomen wordt.  

Wethouder Prent zegt dat de wensen meegenomen worden, maar de termijn kan ze niet aan 
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voldoen. Het krijgt een plek in het uitvoeringsprogramma.  

De heer Kouwen trekt motie M5 in. 

Wethouder Prent zegt dat het voorplein meegenomen is in de schets van de Twee Snoeken. Op 

dit moment is het geen onderdeel van de motie.  

 

Wethouder Baali zegt dat het opsplitsen van bestaande woningen een beleidskeuze is, dat komt 

terug in het Actieplan Wonen. Alle benoemde partijen worden meegenomen bij de 

omgevingsvisie.  

 

Wethouder Remery zegt over moties M11 en M12 dat hij een lans wil breken. Hij begrijpt de 

problematiek die daar is. Hij wil er graag iets aan doen. Het kan alleen niet nu. Hij heeft daarom 

voorgesteld dat in 2025 te doen, dan kan het op een goede manier gedaan worden. M13 moet 

pas op een veel later moment.  

 

De heer Maas verzoekt om een schorsing.  

De voorzitter schorst de vergadering voor 5 minuten.  

 

De heer Maas zegt dat de motie over de Vraagwijzer en herinrichting raadzaal ongewijzigd blijft.  

 

De voorzitter concludeert dat de Perspectiefnota is aangenomen met 10 stemmen voor en 7 

stemmen tegen. De Volkspartij, D66, CDA en Stem0167 worden geacht tegen te hebben gestemd.  

 

Motie M1 is aangenomen met 17 stemmen voor en 0 stemmen tegen.  

Motie M2 is ingetrokken. 

Motie M3 is aangenomen met 17 stemmen voor en 0 stemmen tegen.  

Motie M4 is aangenomen met 17 stemmen voor en 0 stemmen tegen. 

Motie M5 is ingetrokken.  

Motie M6 is ingetrokken.  

Motie M7 is aangenomen met 17 stemmen voor en 0 stemmen tegen. 

Motie M8 is aangenomen met 10 stemmen voor en 7 stemmen tegen. De Volkspartij, D66, CDA 

en Stem0167 worden geacht tegen te hebben gestemd.  

Motie M9 is ingetrokken.  

Motie M10 is verworpen met 10 stemmen tegen en 7 stemmen voor. Gewoon Lokaal!, 

Progressief Samen, de VVD en fractie Verbeek worden geacht tegen te hebben gestemd.  

 

Motie M11 vindt plaats op basis van hoofdelijke stemming.  

De heer de Neve: voor 

De heer Rijshouwer: tegen 

De heer Stoeldraijer: tegen 

Mevrouw Stolk: tegen 

De heer Theuns: tegen 

De heer van Thillo: tegen 

De heer Verbeek: tegen 

De heer Weerdenburg: voor 

De heer van der Wegen: voor 

De heer van Agtmaal: tegen 

De heer van Es: tegen 

Mevrouw Feskens: tegen 

De heer Geers: tegen 

De heer Huisman: voor 

De heer Kouwen: voor 
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De heer Lambers: voor 

De heer Maas: tegen 

De voorzitter concludeert dat de motie is verworpen met 10 stemmen tegen en 7 stemmen voor.  

 

Motie M12 is verworpen met 10 stemmen tegen en 7 stemmen voor. De Volkspartij, D66, CDA en 

Stem0167 worden geacht voor gestemd te hebben.  

Motie M13 is verworpen met 10 stemmen tegen en 7 stemmen voor. De Volkspartij, D66, CDA en 

Stem0167 worden geacht voor gestemd te hebben. 

Motie M14 is aangenomen met 10 stemmen voor en 7 stemmen tegen. Gewoon Lokaal!, de 

Volkspartij, Stem0167, CDA en Fractie Verbeek worden geacht voorgestemd te hebben.  

 

M15 vindt plaats op basis van hoofdelijke stemming.  

Mevrouw Feskens: tegen 

De heer Geers: tegen 

De heer Huisman: voor 

De heer Kouwen: voor 

De heer Lambers: voor 

De heer Maas: tegen 

De heer de Neve: voor 

De heer Rijshouwer: tegen 

De heer Stoeldraijer: tegen 

Mevrouw Stolk: tegen 

De heer Theuns: voor 

De heer van Thillo: tegen 

De heer Verbeek: tegen 

De heer Weerdenburg: voor 

De heer van der Wegen: voor 

De heer van Achtmaal: tegen 

De heer van Es: tegen 

De voorzitter concludeert dat de motie is verworpen met 10 stemmen tegen en 7 stemmen voor.  

 

Motie M16 is verworpen met 10 stemmen tegen en 7 stemmen voor. De Volkspartij, D66, CDA en 

Fractie Verbeek worden geacht voor gestemd te hebben.  

Motie M17 is ingetrokken. 

 

05. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 01:00 

 

 

Aldus besloten in de besluitvormende vergadering van de gemeenteraad van Steenbergen 28 

september 2023 

 

Griffier de voorzitter  

 

 

 

 

R.A.J. Defilet. MA R.P. van den Belt, MBA 

 

 


